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ZAPISNIK  
SA 8. SJEDNICE VMO VOJAK 

 

8. sjednica VMO Vojak održana je 18. rujna 2019. (srijeda) s početkom u 17 sati u 
prostorijama MO Vojak, Mihanovićeva 1 B. 
 
Predsjednik Vijeća MO Vojak, gosp. Nikola Dujić, obavijestio je prisutne o pismenoj ostavci 
Elene Šegota- Paladin na mjesto članice Vijeća zbog zdravstvenih razloga.  
Od strane Socijaldemokratske partije Hrvatske- SDP- Gradske organizacije Rijeka kao 
zamjena za gđu. Elenu Šegota- Paladin imenovan je gosp. Mirko Pauletić.  
Gosp. Mirko Pauletić svečano je prisegnuo i time službeno postao članom Vijeća MO Vojak. 
 
  
Sjednici su bili nazočni: 
- Nikola Dujić, predsjednik VMO 
- Marino Mataija, zamjenik predsjednika VMO 
- Doris Kušić, članica VMO 
- Saša Muschet, član VMO 
- Mirko Pauletić, član VMO 
- Nika Pavlinić, tajnica MO Vojak 

 
Zapisnik sa 7. sjednice VMO Vojak usvojen je jednoglasno.  
 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. E-računi- informacije 
2. Biramo najljepšu okućnicu, balkon i prozor- izvještaj o provedenoj prog. akt. 
3. Dan MO- dogovor oko programske aktivnosti 
4. Zaprimljeni/poslani dopisi građana/nadležnih službi 
5. Tekuća komunalna problematika 
6. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 

 Tajnica mjesnog odbora upoznala je prisutne s dopisom Odjela za gradsku samoupravu i 
upravu vezano za uvođenje e-računa u poslovanju mjesnih odbora. Naime, od 1. srpnja 
2019. godine Grad Rijeka, a samim time i mjesni odbori neće biti u mogućnosti zaprimati i 
obraditi račune koji nisu izdani sukladno Zakonu o elektroničkom izdavanju računa u 
javnoj nabavi. Za svaki e- račun Vijeće će dobiti print odobrenja isplate koje će imati sve 
elemente računa koji je u Riznicu zaprimljen putem FINA-ine platforme.   

 
 Zaključak: 

Vijeće mjesnog odbora Vojak primilo je navedeno na znanje.  



AD 2 

 Predsjednik Vijeća MO Vojak, gosp. Nikola Dujić, pročitao je prisutnima Izvještaj o 
provedbi programa Vijeća mjesnog odbora- Biramo najljepšu okućnicu, balkon i prozor za 
2019. godinu. Vijeće MO Vojak provelo je akciju Biramo najljepšu okućnicu, balkon i 
prozor u periodu od svibnja do lipnja 2019. godine. Prijave građana zaprimale su se do 
kraja svibnja nakon čega je uslijedilo fotografiranje prijavljenih okućnica, balkona i 
prozora. Po prikupljanju fotografija sazvan je žiri koji je odlučio da se svih 16 prijavljenih 
građana nagradi za sudjelovanje u akciji kako bi ih se potaklo da i dalje uređuju svoje 
okućnice, balkone i prozore. Za 13. lipnja sazvana je svečana podjela priznanja i bonova 
za nagrađene i ostale sudionike akcije nakon čega je uslijedilo druženje uz prigodni 
domjenak. Za realizaciju programske aktivnosti utrošeno je 2.995,59kn. 

 
 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Izvješće o programskoj aktivnosti 

Biramo najljepšu okućnicu, balkon i prozor jednoglasno je usvojeno.  
 
 

 
AD 3 
 Vijeće MO Vojak u listopadu planira obilježiti Dan MO Vojak. Predloženo je da se 

programska aktivnost održi u četvrtak 17. listopada 2019. godine. Program bi započeo u 
16 i 30 polaganjem vijenaca na spomen obilježje NOB-a na križanju Ul. Drage Šćitara i 
Marohnićeve. U 17 sati u prostorijama MO Vojak, Mihanovićeva 1B, održalo bi se 
predavanje Nastavnog zavoda za javno zdravstvo Rijeka na temu Proces pružanja prve 
pomoći. U 18 sati uslijedilo bi otvaranje likovne izložbe uz glazbenu pratnju ženske klape 
Trsat i prigodni domjenak. 

 
 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Nakon kraće rasprave Vijeće je 

jednoglasno prihvatilo prijedlog programske aktivnosti Dan MO.  
 

 
 
AD 4 
 AD 4.1. 

Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu gđe. Elene Šegota- 
Paladin, članice Vijeća koja je pismenim putem podnijela ostavku na mjesto članice 
Vijeća. Od strane Socijaldemokratske partije Hrvatske- SDP- Gradske organizacije Rijeka 
kao zamjena za gđu. Elenu Šegota- Paladin imenovan je gosp. Mirko Pauletić.  
Gosp. Mirko Pauletić svečano je prisegnuo na početku ove sjednice i time službeno 
postao članom Vijeća MO Vojak. 

  
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. 
 
 
 AD 4.2. 

 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu poslanom Rijeka prometu 
d.d. vezano za razliku sredstava po prioritetima MO Vojak iz 2018. godine. Naime, po 
obilasku terena s referentom Rijeka prometa, gosp. Leom Kurilićem, utvrđeno je da se za 
razliku sredstava u iznosu od 11.096,25kn (s PDV-om) sanira stepenište u Marohnićevoj 
ulici južno od kbr. 1 (iza pošte na Vojaku). 

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. 



 AD 4.3. 

 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu Regionalnog info- centra 
za mlade Rijeka- UMKI koji mjesnom odboru nudi suradnju u projektu koji provode u 
suradnji s Udrugom ugostitelja i Udrugom umirovljenika.   
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Nakon kraće rasprave Vijeće je 
jednoglasno zaključilo kako u dopisu nije precizno navedeno o kakvom se projektu 
radi i koja bi bila uloga mjesnog odbora u istome te stoga ne može podržati 
suradnju. 

 
 
 
AD 5 
 
 AD 5.1. 
 Prilikom obilaska terena uočena je veća količina glomaznog otpada pored spremnika za 

otpad na parkiralištu između zgrada na adresama Marohnićeva 4 i Drage šćitara 5.  
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Komunalnom redaru poslati će se 
zamolba da se glomazni otpad što hitnije ukloni s javne površine na navedenoj 
lokaciji. 

 
 
 AD 5.2. 

 Članica Vijeća mjesnog odbora Vojak, gđa. Kušić,  obavijestila je prisutne o uklonjenom 
spremniku za prikupljanje odjeće koji se nalazio s južne strane nebodera na adresi Drage 
Šćitara 2. Naime, spremnik je učestalo bio pretrpan odjećom koja se nalazila uokolo 
spremnika na kolniku i nogostupu čime se narušavalo izgled lokacije. Prijedlog gđe. Kušić 
bio je da se spremnik trajno ukloni zbog neodržavanja, a njegovim uklanjanjem također bi  
se dodatno oslobodilo jedno parkirno mjesto.  
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Spremnik je zasada uklonjen, a 
Vijeće će ukoliko se isti ponovno postavi na navedenoj lokaciji ponovno zatražiti 
njegovo uklanjanje.  

 
 
 AD 5.3. 
 Članovi Vijeća mjesnog odbora Vojak raspravljali su o mogućnosti postavljanja dodatnih 

koševa za otpad u Ulici prilaz Vladimira Gortana- ispred kioska, prodavaonice ili prema 
dječjem parku. Vijeće smatra kako je zbog velikog proja prolaznika u navedenoj ulici 
potrebno postaviti dodatne koševe za smeće kako bi se spriječilo nakupljanje otpada, 
prvenstveno papirnate ambalaže, po pješačkom koridoru.  
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Prijedlog za postavljanjem dodatnih 
koševa za smeće uputiti će se OGU za komunalni sustav, Direkciji zajedničkih 
komunalnih djelatnosti.  

 
 
 
 
 



AD 6 
 Nije bilo prijedloga.  

 
 
 
Sjednica je završila u 19 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
 
 
Zapisničar- referent za mjesnu samoupravu:        Predsjednik Vijeća MO Vojak: 
 
   Nika Pavlinić                   Nikola Dujić 


